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Agenda voor de komende maanden: 
Donderdag 7 september 14.00-17.00 uur spelletjesmiddag. 
Vrijdag 8 september 14.00-16.00 uur bijeenkomst crea-middag.  
Vrijdag 29 september     bingo 
Vrijdag 27 oktober     bingo 
Vrijdag 24 november     bingo 
Zaterdag 16 december    kerstbuffet.  
Zaterdag 6 januari 2024    nieuwjaarsreceptie 
 

2023   Klaverjas  
Leo`s Oord 

12+26 sept 5+19 dec 
 

10+24 okt   

7+21 nov   
Coördinator Nico van de Wakker 
 06-3028288 

 
 

 

 

Van de Voorzitter 

U leest nu voor het eerst de Nieuwsbrief van Sociëteit Leo’s Oord. Deze 

Nieuwsbrief zal in de toekomst het Oordje vervangen. Verderop zal de 

secretaris ingaan op de onderliggende reden. 

Wanneer u dit leest is de zomer bijna ten einde, en beginnen de activiteiten 

binnen de sociëteit weer op stoom te komen. Ik zie uit naar een mooi seizoen, 

waarin we met elkaar mogen optrekken. 

Ik wil graag een citaat van onze naamgever, Paus Leo XIII, met u delen: 

Niemand is zo rijk dat hij de hulp van een ander niet nodig heeft; niemand zo 

arm dat hij op de een of andere manier niet nuttig kan zijn voor zijn medemens; 

en de neiging om met vertrouwen hulp van anderen te vragen en die met 

vriendelijkheid te verlenen, maakt deel uit van onze aard. 
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Ik vond hem wel mooi, en het lijkt mij belangrijk dat wij, als Sociëteit Leo’s 

Oord, in deze sfeer vereniging, of beter ver-één-iging, zijn. 

Veel plezier met het doorlezen van de nieuwsbrief. Als u opmerkingen of 

suggesties heeft naar aanleiding van de inhoud, dan horen we die graag.  

U kunt ze sturen naar info@societeitleosoord.nl. Of u spreekt een van de 

bestuursleden aan, die elke eerste donderdag van de maand van 13:30 tot 

14:30 beschikbaar zijn in de Kapel. 

Hartelijke groet, 

David van Beveren 

Voorzitter 

 

Van de penningmeester 

De vakantietijd is weer bijna voorbij en we gaan beginnen aan de tweede helft 

van 2023. 

Onze financiële situatie is nog niet optimaal. Helaas kregen wij nog een 

afrekening binnen van het jaar 2022 voor elektra en gas en moest er nog bijna 

€500 betaald worden. 

Momenteel redden wij het voor dit jaar nog net ondanks de 

contributieverhoging en de €2500 bijdrage van de wethouder van Hoogland. 

Ik hoop dat wij per 1 januari gaan zakken met de energie en gasrekening die wij 

moeten afnemen van Portaal gezien de standen die wij nu weten zal er ook nog 

wel een nabetaling volgen, waarschijnlijk te weinig ingeschat door de Corona 

tijd in 2020/2021. 

Er is al 80% van de contributie binnen nu nog de laatste 20 % want die hebben 

wij hard nodig om aan onze verplichtingen te kunnen voldoen. 

Als bestuur zijn wij druk bezig om te onderzoeken hoe wij aan meer financiën 

kunnen komen. 

mailto:info@societeitleosoord.nl
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We gaan in augustus flyeren in de buurt van Leo’s Oord en de Pastorielaan en 

bij diverse winkels en instellingen zoals bibliotheek etc. Wij hopen op deze 

manier iets meer bekendheid te krijgen en eventueel nieuwe leden te krijgen. 

Heeft u ook ideeën laat het ons dan weten, het is ons gezamenlijke project. 

Helaas is onze inkoper Nico van de Wakker gestopt en wij zijn nu op zoek naar 

een nieuwe inkoper. 

Het kan niet zo zijn dat alle werkzaamheden bij 1 c.q. 2 personen terecht 

komen. 

Dus meldt u aan. 

Toon Nagtegaal 

 

Van de secretaris 

Overlijden Hans van Leeuwerke 

Zeer bedroefd hebben wij kennisgenomen van het overlijden van Hans 

Leeuwerke. We hebben Hans jarenlang mogen ervaren als een gewaardeerd en 

gerespecteerd collega met hart voor de sociëteit. Onze gedachten gaan uit naar 

zijn vrouw Ria en de familie. 

We wensen jullie veel kracht en veel sterkte toe in deze moeilijke tijd.  

 

Beste leden,  

Onze penningmeester heeft in bovengenoemde artikel al laten weten dat we 

alle zeilen bij moeten zetten om financieel gezond te blijven als we de dingen 

willen blijven doen zoals het nu is.  

Een van de dingen die we willen voorstellen is een nieuwsbrief te maken in 

plaats van het Oordje. We besteden het drukken van het Oordje uit en hieraan 

zijn hoge kosten verbonden.  
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Het maken van de nieuwsbrief kost minder tijd voor de secretaris en is 

kostenbesparend.  

Door regelmatig nieuwsbrieven te versturen kun je nauw contact houden met 

de leden en hen op de hoogte houden van de laatste nieuwtjes en 

ontwikkelingen. Ook is het een effectieve manier om nieuwe leads te 

genereren door de nieuwsbrief op de website te plaatsen, mensen enthousiast 

te maken over de sociëteit.  Een lead is dus een ander woord voor potentiële 

klant. Wij hopen op deze manier iets meer bekendheid te krijgen en daardoor 

nieuwe leden te werven.  

Volgens het bestuur is dit reden genoeg om deze strategie in te zetten! 

Natuurlijk zijn jullie al jaren gewend aan het Oordje. Mocht het zo zijn dat dit 

niet het resultaat bereikt wat we voor ogen hebben laat het ons weten dan 

kunnen we dit te alle tijden bespreken.   

Joan Brokke 

 

Mededelingen 

Vanaf 7 september iedere donderdagmiddag vanaf 14.00 -17.00 uur 

SPELLETJESMIDDAG. Kom gezellig met elkaar leuke spelletjes spelen zoals 

scrabbelen, schaken, dammen, mens erger je niet, jeu de boule of neem je 

eigen spel mee! 

Vrijdagmiddag in de even weken van 14 tot 16 uur CREA-MIDDAG, voor 

iedereen die het leuk vindt om samen creatief bezig te zijn.  

Op vrijdag 8 september staat de eerste bijeenkomst gepland, waarop we met 

elkaar brainstormen hoe we de creamiddag vorm kunnen geven.    

 

Kerstbuffet 16 december. Het inschrijfformulier komt bij de nieuwbrief van 

november.  

Op onze site societeitleosoord.nl is in het menu de optie <ALLEEN VOOR 

LEDEN> opgenomen. De bedoeling is dat daar onderwerpen te vinden zijn, die 

we niet openbaar beschikbaar willen stellen. Momenteel denken we eraan om 

daar mededelingen van persoonlijke aard, de Nieuwsbrief, het huishoudelijk 

reglement, te plaatsen. 

Het vereiste wachtwoord daarvoor is: !!-SooS-!!  

http://www.societeitleosoord.nl/
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Sponsoren van de Bingo zijn: 

 

 

 

 

 

 
vlnr: David, Joan, Niek, Caroline, Toon 
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Verslag van de algemene ledenvergadering op 9 juni 2023 in de kapel van 

Leo’s Oord. 

Aanwezig bestuursleden: David van Beveren (voorzitter), Joan Brokke 

(secretaris), Dick Vos de Mooij (aftredend penningmeester), Marian Nagtegaal 

(aftredend lid) en Niek van Kesteren (lid). 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

 

Afmeldingen voor de ALV zijn ontvangen van Bert Peek, Joke Vedder, Henk en 

Hennie van Hattum, Gerrit Wiertz, Piet Stout, Dolores Flemminks, Ada Koot en 

Hanny van Eijden. 

 

1. Vaststellen van de agenda 

De leden hebben kennisgenomen van de agenda en stemmen voor de 

voorliggende agenda.  

De agenda wordt vastgesteld. 

 

2. Mededelingen en vragen van het bestuur 

a) Wil er iemand naast Gerrit Schipper beschikbaar zijn voor de kascontrole 

commissie? Er zijn geen gegadigden op dit moment. Het bestuur kijkt 

naar een oplossing.    

b) Oproep om de (gedeeltelijke) contributie te betalen.      

c) Vrijwilligers gevraag voor een bardienst.    

 

3. Vaststellen aantal stemgerechtigden 

Er zijn 93 leden. Er moeten 62 leden aanwezig zijn. Dit aantal is niet 

aanwezig en hiermee is het quorum niet gehaald.   

Met quorum wordt het minimumaantal personen of leden bedoeld dat 

aanwezig moet zijn om een stemprocedure als geldig te kunnen 

beschouwen.  

De uitslag van de vergadering is dus niet geldig. De voorzitter stelt voor om 

alle werkzaamheden van de hele vergadering door te nemen en af te sluiten 

en daarna de vergadering opnieuw te openen. Dit is volgens de statuten en 

op dat moment is het aantal aanwezige leden bepalend voor het quorum. 

Alle besluiten die we in het eerste deel van de vergadering nemen worden 

als één pakket aangenomen. Zijn hier nog vragen over?   

Nee, het is voor iedereen duidelijk.  
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4. Vaststellen aantal stemgerechtigden (aan de hand van de door de leden 

getekende presentielijst). Er liggen 32 ondertekende volmachten voor het 

uitbrengen van stemmen. 

 

5. Motie Huishoudelijk reglement (HHR) 

De voorzitter laat weten dat het huishoudelijk reglement niet alleen van het 

bestuur is maar van alle leden en daarom is er een stemming nodig. Zijn er 

vragen? 

De heer Ruland heeft een vraag n.a.v. Artikel 2, punt 1:  

Niet-leden mogen maximaal viermaal aan een activiteit meedoen, daarna 

kunnen ze alleen hun deelname aan een activiteit continueren als zij lid 

worden. Wie controleert dat niet leden 4x aan een activiteit mogen 

deelnemen voordat ze lid moeten worden? 

Antwoord: dit moet nog uitgewerkt worden.  

De heer Ruland stelt voor om deze controle door de contactpersonen van 

de onderafdelingen te laten doen.  (Zie artikel 9).  Ook kunnen deze 

personen bijhouden wie lid zijn van de onderafdelingen en wie zich 

afmelden. In het verleden is het voorgekomen dat de lijst soms onvolledig 

is.  

Antwoord: dit zijn goede suggesties.   

Een volgende vraag n.a.v. Artikel 2 vervolg punt 1: De voorwaarde komt te 

vervallen voor die activiteiten die door het bestuur zijn aangewezen als 

“blijvend open voor introducees.”  Welke activiteiten zijn blijvend open. 

Antwoord: dat is de bingo, er mogen Introducees mee. 

 

Mw. Besseling vraagt of de dit voor alle leeftijden is? Volgens haar is de 

opzet van introducees dat dat ze leden werven. Als je personen beneden de 

50 jaar toelaat, schiet het zijn doel voorbij. 

De voorzitter laat weten dat hij snapt wat ze bedoelt maar geeft aan te 

kijken hoe het verder loopt. De inschatting is dat dit minimaal is.  

 

Mw. Besseling geeft aan dat de gastvrouwen geen lid zijn (vrijwilligers die 

van buiten komen) en stelt voor dat begeleiders van leden die niet 

zelfstandig naar de kapel kunnen komen ook geen lid hoeven te zijn. 

Antwoord; dit past in het beleid zoals we het hebben voorgesteld. Dit punt 

wordt genoteerd.  
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T.a.v. de introduce bij de bingo merkt de Heer Ruland op dat in het verleden 

door het toenmalige bestuur is vastgesteld dat er geen introducees mee 

mogen komen. Je moest lid worden.  

Een aantal leden betalen contributie maar komen alleen voor de bingo. 

De voorzitter laat weten dat we hierover kunnen stemmen om een wijziging 

aan te brengen. 

Volgens de heer Ruland zijn er twee opties:  

o je lidmaatschap zeggen;    

o als introducee meegaan.  

De voorzitter geeft aan dat we samen een vereniging zijn en we een eigen 

verantwoordelijkheid hebben, ook ethisch gezien hoe we daarmee omgaan.  

Voorts laat de heer Ruland weten dat als de bingo verlies draait dit op 

rekening van de leden komt en niet op die van de introducees. Hij zoekt een 

weg om hiervoor een oplossing voor te vinden.   

Het bestuur is van mening dat het aantal introducees niet zo`n vaart zal 

lopen en vertrouwt er op dit aan de leden over te laten. Natuurlijk kan er 

misbruik van gemaakt worden en is het niet meer in de geest is zoals we het 

bedoeld hebben. Dan kunnen de leden stemmen dat in het HHR de 

beperking die zoals nu wordt aangegeven moet komen te vervallen.     

  

Nico van de Wakker merkt op dat in de werkgroep bingo een gratis kopje 

koffie wordt geschonken, ook aan de introducees. Hij wil graag dat men 

ervoor moeten gaan betalen. Dan is het voor alle andere werkgroepen 

gelijk.  

Het voorstel van de voorzitter om geen gratis kopje mee te verstrekken 

omdat er bij andere activiteiten ook geen gratis kopje koffie wordt 

geschonken wordt door de leden overgenomen.    

De Heer van der Knaap vraagt of het huidige huishoudelijk reglement een 

bestaand document wat al jaren gebruikt wordt. 

Antwoord: Nee dit is een nieuw document. Tot op heden hebben we 

gefunctioneerd op grond van de statuten. Omdat wijzigingen in de statuten 

aan te brengen moet je naar een notaris 

In het huishoudelijk reglement leg je de procedure van de vereniging goed 

vast.  

Het voordeel van een huishoudelijk reglement is dat het niet door de notaris 

hoeft te worden opgesteld. Bij wijzigingen heb je dus geen notaris nodig.  
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De heer Ruling merkt op dat punt 5 in artikel 2: de leden zijn gehouden aan 

alle voorschriften welke de sociëteit aan haar leden stelt conform haar 

huishoudelijk reglement, voor zover deze in dit reglement niet zijn 

opgenomen niet juist is.  

Antwoord: Dit klopt en het punt komt te vervallen. Iedereen stemt toe.   

De Heer Ruland stelt voor dat bij Artikel 26 - Nadelig Saldo: Indien aan het 

einde van een boekjaar blijkt, dat er een nadelig saldo is, kan door de 

Algemene Ledenvergadering een hoofdelijke omslag gevorderd worden ter 

dekking van dit tekort, volgens een door de vergadering vast te stellen 

regeling toegevoegd wordt: alleen in het geval van wanbeleid.  Iedereen 

stemt voor.  

Met de wijzigingen die zijn aangenomen wordt het HHR in stemming 

gebracht bij hand opsteken en de voorzitter bepaalt dat het HHR is 

aangenomen. 

6. Verkiezing bestuursleden 

Uitslag stemming. De heren Groot Roessink en v.d. Knaap hebben de 

stemmen geteld. 

Kiesbaar  

•  Toon Nagtegaal, penningmeester 32 stemmen 

• Caroline Hermans, lid 32 stemmen 

Zij worden met applaus gekozen. 

 

Intermezzo: Aftredende bestuursleden  

• Dick de Vos Mooij per 9 juni 2023 als penningmeester 

•     Marian Nagtegaal) per 9 juni 2023 als lid omdat haar haar man Toon 

Nagtegaal in stemming is gebracht als bestuurslid en de wet zegt dat 

familieleden niet samen in het bestuur van een vereniging mogen zitten. 

De aftredende bestuursleden worden door de secretaris toegesproken en 

bedankt voor hun inzet.   

 

7. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering. 

 

8. Opening  

De voorzitter opent de vergadering. 

Nu is het aantal leden wat aanwezig is ook het quorum. De vraag is nu of 

jullie de besluiten die we genomen hebben in de vergadering die we zojuist 
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hebben afgesloten zoals de benoeming van de nieuwe bestuursleden en het 

HHR  met handopsteken willen aannemen 

Unaniem stemmen de leden toe.   

 

9. Rondvraag 

De Heer Meijboom is het niet eens met de huidige opstelling van de tafels 

bij bingo en vraagt of het anders kan. Voorstel is terug naar de oude 

opstelling in U vorm zodat iedereen elkaar kan zien. Iedereen is het eens 

voor het eens deze oude opstellingen.  

 

Mevrouw Botterblom deelt mee dat er nu 5 rondes zijn met de Bingo en je 

bij elke ronde zelf iets mag uitzoeken. Dit is was eerst anders. Je had niet te 

kiezen. Ze wil het terugdraaien.  

Mw. Hermans legt uit nu je zelf mag kiezen en meenemen wat je leuk vindt 

en kan gebruiken toch leuker is! 

De leden ondersteunen de motie van mw. Botterblom niet.    

 

Er zijn verder geen vragen.  

 

10. Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde dankt de voorzitter de aanwezige leden en 

wenst iedereen een prettige avond en sluit de vergadering. 

 

Joan Brokke 
Secretaris 
 

Ruimte voor  

adressticker 


